
راه اندازی۴۰ هنرستان مرزی در سال تحصیلی آینده
معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش  خبر داد:

معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش از راه اندازی۴۰ 
هنرستان مرزی در سال تحصیلی آینده خبر داد.

محمد مهدی کاظمی در نشســت تخصصی دیپلماسی مهارتی 
که با حضور وزیر آموزش و پرورش، استاندار گلستان و مدیران 
کل ۱۳ استان مرزی کشــور برگزار شد، اظهار کرد: می توانیم 
زمینه ارتباط با کشــورهای همســایه را از طریق اســتان های 

مرزی و تقویت طرح دیپلماســی مهارتی فراهم کنیم که نتیجه 
آن توســعه آموزشــی و اقتصادی به خصوص برای استان های 

مرزی است.
وی از تدارک راه اندازی۴۰ هنرستان در قالب دیپلماسی مهارتی 
از سال تحصیلی آینده خبرداد و گفت: در تحقق این هدف در کنار 
آموزش و پرورش، وزارت امور خارجه، اســتانداران و ادارات فنی و 

حرفه ای مشارکت خواهند کرد.
بــه گــزارش مرکــز اطلاع رســانی و روابط عمومــی وزارت 
آموزش وپرورش، معاون آموزش متوسطه تصریح کرد: دیپلماسی 
مهارتی یکی از ارکان آموزش متوســطه است و با توجه به تاکید 
دولت برای اســتفاده از ظرفیت کشــورهای همسایه، تقویت این 

طرح می تواند ظرفیت خوبی برای توسعه کشور باشد.

جامعه

خبر  کوتاه 

رییس ســازمان غذا و دارو ضمن تشــریح علــل ایجاد برخی 
کمبودهای دارویی اخیر بویــژه در حوزه آنتی بیوتیکها و درمان 
های حمایتی و همچنین اقدامات انجام شده در جهت تامین نیاز 
کشــور، تاکید کرد: به مردم قول میدهیم بزودی دغدغه ای در 

تامین دارو نداشته باشند.
دکتر ســیدحیدر محمدی درباره شــرایط بازار دارویی کشــور، 
کمبودهای ایجاد شــده در برخی اقلام دارویی و اقدامات انجام 
شــده در جهت رفع آن گفت: اکنون مقداری در شراط مناسبی 
در حوزه دارو نیســتیم؛ البته ظرف سه چهار روز اخیر تصمیمات 
خوبی در جهت رفع مشکل گرفته شد؛ تصمیماتی که اگر زودتر 
همراهی و همصدایی می شــد، قطعا از بروز و افزایش کمبودها 
جلوگیری می کرد. به دنبال تصمیمات و اقدامات اتخاذ شــده و 
همت صنعت، خیلی خوشــبین هستیم که ظرف چند هفته آینده 
به وضعیت قبل بازگردیم و مطمئن هســتیم شرایط دوباره ایده 

آل می شود.
وی همچنین در پاســخ به ســوالی درباره طرح دارویار و تغییر 
سیاســتهای ارزی دارو، گفت: اســاس طرح این بود که سیاست 
ارزی دارو از دولتــی به نیمایی تغییر یابد؛ چراکه در ارز دولتی با 
مشــکلاتی نظیر تخصیص ارز، قاچاق معکوس و ... روبرو بودیم 
و به این ترتیب تصمیم گیری در دولت این شد که ارز ترجیحی 
تغییــر یابد و یارانه حاصل از ارز ترجیحــی از طریق بیمه ها به 

صورت مستقیم در اختیار مردم قرار گیرد.
ماجرای مالیات بر ارزش افزوده و دپو مواد اولیه 

دارویی در گمرک
رییس ســازمان غذا و دارو به ماجرای مالیات بر ارزش افزوده 

دارو نیز به عنوان یکی از علل بروز کمبودهای اخیر اشــاره کرد 
و گفــت: بخش زیادی از شــرکتهای دارویــی نیز حجم زیادی 
از ماده اولیه شــان در گمرکات دپو شــده بود و نمی توانســتند 
ترخیــص کنند؛ چراکه هنگام ترخیص باید پــول را واریز کنند. 
از طرفی هم باید تعرفه هــای گمرکی ومالیات بر ارزش افزوده 
را پرداخت کنند؛ این درحالیســت که تعرفه گمرکی و مالیات بر 
ارزش افزوده که قبلا با نرخ دولتی حســاب می شد از این پس 

باید با نرخ نیمایی محاســبه شــود و حدود شــش تا هفت برابر 
افزایش یافته است و قاعدتا شرکتها نمی توانستند آن را بپردازند. 
بر همین اساس هم پیشنهاد ما این بود که از ابتدای امسال مانند 
سایر کالاهای اساسی، 9درصد ارزش افزوده که قرار است با ارز 
نیمایی محاسبه شود، برای دارو هم یک درصد اعمال شود. این 
موضوع تا اوایل آبان ماه اصلاح نشده بود و اخیرا با دستور معاون 
اول رییس جمهور مشــکل حل شد. مشکل دیگر مربوط به مواد 

اولیه در گمرکات از آبان به قبل بود که اخیرا در ستاد تنظیم بازار 
نیز دســتور داده شده که مبنای محســابات این اقلام نیز از اول 
فروردین ماه باشد. در مجموع این مشکلات اساسی باعث برخی 

کمبودهای دارویی فعلی شد.
ورود محموله دوم آنتی بیوتیک های وارداتی؛ تا 

آخر هفته
محمدی در ادامه صحبتهایش با بیان اینکه 98 تا 98.5 درصد 
از بازار ســال گذشــته دارو، تولید داخل بــوده و حدود ۱.5 تا 2 
درصد مربوط به واردات بوده اســت، افــزود: البته همین میزان 
واردات ۱5 درصد ســهم ریالی بازار را داشته است؛ چرا که گران 
تر هســتند و ارزبری بیشتری هم دارند. در مجموع برنامه کوتاه 
مدت برای رفع کمبودها آن اســت که تولید داخل افزایش یابد 
و در همین راســتا تولیدکنندگان به صورت سه شیفت دارند کار 
می کنند و طبق بازدیدهایمان از کارخانه های داروسازی، اوضاع 
خوب اســت. بخش اصلی مشکل در آنتی بیوتیک های خوراکی 
بــود که در کنار افزایش تولید، یک پارت از این داروها نیز اخیرا 
وارد شــد و یک پارت دیگر نیز که شــامل عدد ۳ تا ۴ میلیونی 
انواع آنتی بیوتیک ها می شــود، تا اواخر هفته جاری به صورت 

هوایی وارد کشور میشود.
ادامه واردات سرم تا زمان وفور در بازار

وی درباره کمبود سرمهای تزریقی نیز گفت: در خصوص سرم 
نیز تا زمانی که مشکل رفع شود واردات را ادامه می دهیم. هفته 
ای حدود 5۰۰ هزار سرم وارداتی داریم و این به جز ۱۴.5 میلیون 
تولید داخلی ماهانه اســت. تا ســال گذشته و قبل از پیک پنجم 
کرونا مصرف ســرم در کشور ۱۰ تا ۱۰.5 میلیون عدد در ماه بود 

الان تقریبا رســیده به ۱6 میلیون عدد در ماه. اعتقاد دارم تزریق 
سرم در درمانگاه ها خیلی زیاد شده است، البته تعرفه سرم تراپی 

هم افزایش یافته و انگیزه برای تزریق آن هم هست.
آنفلوآنزای زودرس؛ درمان و دارو را شوکه کرد

محمدی ادامه داد: همین اتفاق برای آنتی بیوتیک های خوراکی 
هم افتاد و امســال پدیده آنفلوآنزای زودرس را داشتیم که حوزه 
درمان و دارو را شــوکه کرد؛ معمولا آنفلوآنزا را از مهر ماه شاهد 
بودیم البته طی دو ســال گذشته به دلیل شرایط کرونا و رعایت 
موازین بهداشــتی، تقریبا مشکل آنفلوآنزا نداشــتیم اما امسال 
تحت تاثیر کاهش ســطح رعایت موارد بهداشتی از شهریورماه 
با آنفلوآنزا روبرو شــدیم که بازار را شــوکه کرد. این درحالیست 
که سال گذشته یک بخشی از آنتی بیوتیک های خوراکی تاریخ 
مصرفش گذشت و البته صادرات هم داشتیم. اما امسال علیرغم 
آنکه دو برابر ســال گذشته تولید شده اســت اما با این افزایش 
مصرفی که ایجاد شد، مشکلاتی در تامین این اقلام بوجود آمد.

وی همچنین تاکید کرد: بخشی از مصرف آنتی بیوتیک ناشی از 
تجویز آن برای بیماران آنفلوآنزاست؛ این درحالیست که آنفلوآنزا 
بیماری ویروسی است و در ابتدا درمان مربوط به بیماری ویروسی 
باید اعمال شود و در این درمان هم آنتی بیوتیک درمانی نیست. 
بنابراین یک بخشی از مصرف آنتی بیوتیک ها ناشی از تجویز و 
مصرف نابجاست درخواستمان آن است که که همکاران پزشک 

آن را اصلاح کنند.
رییس ســازمان غذا و دارو در پایان صحبت هایش تاکید کرد: 
به مردم قول میدهیم بزودی دغدغه ای در تامین دارو نداشــته 

باشند.

توقیف محموله ۶۰ میلیاردی پارچه

کشف انبار مخفی لوازم صوتی قاچاق 
در مرکز تهران

رئیــس پلیس امنیت اقتصادی تهران بزرگ از کشــف 5۰ 
میلیارد ریال لوازم صوتی و تصویری و 6۰ میلیارد ریال پارچه 

قاچاق در جریان انجام دو عملیات پلیسی خبر داد.
ســرهنگ هدایــت بهرامی با اشــاره به دو پرونــده اخیر 
پلیــس امنیت اقتصــادی تهران بزرگ گفــت: چندی پیش 
ماموران پلیس امنیت اقتصادی متوجه شــدند که در خیابان 
جمهوری حوالی خیابان فلســطین افرادی به  وسیله خودرو 
و موتورســیکلت اقدام به انتقال مقادیــری کالای از جمله 
کالاهــای صوتی و تصویری به مقابل یک فروشــگاه کرده 
و از آنجا این اقلام توسط چند کارگر افغانستانی و کارمندان 
فروشگاه به انباری در پشت فروشگاه منتقل و دپو شده است.

وی افزود: ماموران این پلیس به همراه کارشناسان سازمان 
صمت استان تهران به منظور بررسی موضوع در محل حاضر 
شــده و از راه مخفی پشت فروشــگاه کالاهای دپو شده را 
بررســی کردند؛ در این بررســی ها مشخص شد کالاها فاقد 
شناســه و ثبت در ســامانه و فاقد گارانتی بوده و به عبارتی 
قاچاق محسوب می شــوند. در همین راستا نیز با هماهنگی 
مقام قضایی محل مورد بازدیــد قرار گرفت و در جریان آن 
تعداد زیادی کارت گارانتی و برچسب جعلی و فاقد اعتبار در 

محل کشف شد.
رئیس پلیس امنیت اقتصــادی تهران بزرگ اظهار کرد: در 
این محل  ۴8 دســتگاه تلویزیون سونی ساخت مالزی و 69 
دستگاه باند و اسپیکر مولتی سونی ساخت کشورچین و ... نیز 

که همگی قاچاق بودند، کشف و ضبط شد.
ویبا بیان اینکه فروشــندگان این فروشگاه علاوه بر ارتکاب 
فعل قاچاق موجب اغفال مشــتریان نیز شــده بودند، گفت:  
متصــدی اصلی فروشــگاه و مالک کالاهای مکشــوفه در 
تحقیقات اولیه اعلام کرد هیچ گونه مدارک قانونی و گمرکی 
مرتبــط با کالاها ندارنــد و در خصوص گارانتــی و لیبل و 
برچسب ها نیز فاقد مجوز قانونی بوده و صراحتاً اعلام کردند 

کالاها به صورت غیرقانونی و قاچاق وارد کشور شده است.
بهرامی ادامه داد: متصدی فروشــگاه بــه همراه کالاهای 
کشف شده به مقر پلیس منتقل شده و پس از تشکیل پرونده 

برای ادامه روند رسیدگی به جرم روانه دادسرا شد.
رئیــس پلیس امنیت اقتصادی تهران بــزرگ درباره ارزش 
ریالی اقلام کشف شــده نیز گفت: کارشناسان ارزش ریالی 

کالاهای مذکور را 5۰ میلیارد ریال برآورد کرده اند.
کشف ۶۰ میلیارد پارچه خارجی در محدوده 

فشافویه
رئیــس پلیس امنیــت اقتصادی تهران بــزرگ در ادامه به 
عملیات دیگری از ســوی ماموران این پلیس برای کشــف 
6۰ میلیارد ریال پارچه قاچاق نیز اشــاره کرد و گفت:  عوامل 
گشــت پایگاه جنوب پلیس امنیت اقتصادی در حین گشت 
زنی در حوزه استحفاظی حسن آباد فشافویه به یک دستگاه 
پژو پارس ســفید که در مســیر مخالف به سمت تهران در 
حرکت بود مشــکوک شدند. آن ها رسیدگی به موضوع را در 
دستورکار خود قرار داده و پس از تعقیب و مراقبت نامحسوس 
مشخص شد که دســتگاه تریلر ۱8 چرخ کمپرسی به دنبال 

خودروی شخصی در حرکت است.
وی ادامه داد: پلیس با رعایت کلیه موازین شرعی و قانونی 
و با اســتفاده از علائم هشدار دهنده، کامیون را متوقف کرد. 
در بازرســی از خودرو مشخص شد کامیون حامل ذرت دامی 
بوده و از مبدا اســتان خوزستان، شهرســتان اندیمشک به 

مقصد تهران در حرکت بوده است.
بهرامی ادامه داد:  پس از بازرســی از قسمت بار و زیر چادر 
خودرو مقادیری از پارچه خارجی کشــف و مشخص شد که 
کالاها مربوط به فردی با هویت معلوم است که از خوزستان 
بارگیری شــده و با اسکورت صاحب کالا که همان خودروی 
پژو پارس بود به ســمت تهران حرکت کرده و قرار بوده که 

این بار در کهریزک تحویل داده شود.
وی با بیان اینکه راننده اسناد و مدارک گمرکی نداشت گفت: کامیون 
به همراه راننده به مقر پلیس منتقل شــد و با انجام بررسی های لازم 
ارزش ریالی کالاهای کشــف شــده که هزار رول پارچه ساخت کشور 

چین بود، 6۰ میلیارد ریال برآورد شد.

رییس سازمان غذا و دارو: ورود محموله دوم آنتی بیوتیک تا آخر هفته

آنفلوآنزای زودرس؛ دارو و درمان را شوکه کرد

معاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش وپرورش از رایزنی و تلاش برای حل مشکل 
2۰۰ مدرسه قلع و قمعی در سطح کشور خبر داد و جزئیاتی از ساماندهی املاک مازاد در 
آموزش وپرورش را اعلام کرد.قاسم احمدی لاشکی، درباره وضعیت مدارس قلع و قمعی، 
استیجاری و دارای مشکل در سال تحصیلی جاری اظهار کرد: مدارس استیجاری و قلع و 
قمعی داریم، اما با تفاهم هایی با دســتگاه ها و اشخاص طرف حساب، در حال کاهش این 
مدارس هستیم.وی افزود: حدود 2۰۰ ملک دچار مشکل در سطح کشور داریم و کارهایی 
را برای رفع و رجوع مشکلات مربوط، شروع کرده ایم. البته به نسبت ۱22 هزار مدرسه ای 
که داریم آمار بالایی نیســت اما همین را هم در تلاشیم که به حداقل برسانیم تا دغدغه 
این تعداد از دانش آموزان و خانواده هایشــان نیز مرتفع شود. معاون حقوقی و امور مجلس 
وزارت آموزش وپرورش درباره آخرین وضعیت ســاماندهی املاک مازاد در وزارت آموزش 
و پــرورش توضیحاتی ارائه و اظهار کرد: باید مطابق آنچــه در قانون بودجه ۱۴۰۱ آمده 
اســت 6۰۰۰ میلیارد تومان از محل فروش املاک مازاد حاصل شود که اقداماتی در این 
زمینه در حال انجام اســت.احمدی افزود: سهم استان ها در این باره مشخص شده است. 
دراینجا منظور از املاک مازاد صرفاً مدارس نیستند، بلکه ممکن است فضاهای رفاهی و 
اداری داشــته باشیم که مازاد مانده و استفاده نمی شوند. برخی ممکن است کلنگی باشند؛ 
برخی هم ممکن اســت ساختمان نباشند و اراضی باشند. وی با بیان اینکه اگر قرار است 
این املاک را به مزایده بگذاریم لذا باید بر اساس موازین قانونی انجام شود، درباره امکان 
تهاتر این دارایی ها گفت: مجوز قانونی برای تهاتر نداریم و از مجلس درخواست کرده ایم 

که کمک کنند بتوانیم تهاتر انجام دهیم.

شهردار تهران در واکنش به فاسد شدن مواد غذایی در سوله های مدیریت 
بحران که توسط یکی از اعضای شورای شهر تهران مطرح شده بود، گفت: 

در سوله های مدیریت بحران مواد غذایی نگهداری نمی شود.
علیرضا زاکانی در حاشــیه آیین  بهره برداری از دســتاوردهای ســازمان 
پیشــگیری و مدیریت بحران شــهر تهران در قالب دوازدهمین شنبه امید 
و افتخار در پاســخ به ســوالی درباره انقضای تاریخ مواد غذایی موجود در 
ســوله های مدیریت بحران گفت: در این ســوله ها مواد غذایی نگهداری 
نمی شود و وســایلی چون اره، تیشــه، موتور برق، چادر و مواد اولیه برای 
زمان های بحران وجود دارد و چیز دیگری نگهداری نمی شود. شهردار تهران 
در پاسخ به سوالی در خصوص کاربری سوله های مدیریت بحران و موضوع 
در اختیار بودن این سوله ها برای سازمان ورزش گفت: سوله ها می توانند در 
طول روز در اختیار مردم باشند و در حقیقت کاربری چندگانه دارند و بخشی 
از آنها مربوط به تجهیزات است که در زمان بروز بحران مورد استفاده قرار 
می گیرد.وی ادامه داد: در حال حاضر از سوله های مدیریت بحران چند وجهی 
بهره برداری شده و در مواقع غیربحران از آنها برای ورزش استفاده می شود، 
اما مدیریت تمام ســوله ها با سازمان پیشگیری از بحران شهرداری تهران 
است.شهردار تهران در پاسخ به سوال دیگری در خصوص واگذاری برخی 
املاک شهرداری تهران به افراد حقیقی و حقوقی که از گذشته اتفاق افتاده 
اســت، گفت: تعدادی از املاک در دســت افراد بوده و تعدادی جزو تبصره 
شــش محسوب می شوند که در حال حاضر بیش از ۳۰ ملک که در دست 
افراد مختلف بوده تخلیه شده و املاک تبصره شش قانون زمین شهری نیز 

در حال لیست شدن هستند که از سوی معاونت فرهنگی شهرداری تهران 
ارائه خواهند شــد.وی در خصوص عدم انتشار لیست ساختمان های ناایمن 
تهران افزود: لیست اعلام کردن کار اشتباهی است و اگر لیست را ارائه کنیم 
از فردا کسی در شهر نمی ماند مهم این است که این ساختمان ها ایمن شوند 
و در گذشته به همه چیز به صورت تک بعدی نگاه می شده است و مشکل 
این ساختمان های ناایمن تنها از لحاظ آتش نشانی مورد بررسی قرار گرفته، 
اما همه چیز ایمنی آتش نشانی نیست.زاکانی تاکید کرد: در حال حاضر 22 
گروه از 9 دستگاه دســت به دست هم دادند تا ساختمان های بالای شش 
طبقه شناسنامه دار شوند این کار را از ساختمان های بلند آغاز می کنیم و تا 

ساختمان های با طبقات پایین تر ادامه پیدا می کند.

معاون بیمه و خدمات سلامت ســازمان بیمه سلامت با اشاره 
بــه اینکه اجرای ناقــص طرح دارویــاری در بلندمدت می تواند 
مشــکلاتی ایجاد کند، گفت: اختلاف قیمت های بین داروهای 
تولید داخل و وارداتی که به دنبال اجرای ناقص طرح رخ می دهد 

در طولانی مدت آسیب زا خواهد بود.
دکتر مهدی رضایی گفت: در شروع طرح دارویاری حدود ۱۳۷5 
کد ژنریک دارویی شــامل آزادســازی ارز ترجیحی قرار گرفتند. 
از این تعداد مقرر شــد ۳66 کد ژنریک که تحت پوشــش بیمه 
نبودند، تحت پوشــش در آیند. برای تحت پوشش رفتن داروها 
باید فرایندی در شورای عالی بیمه طی شود که مهم ترین بخش 
آن بررســی هزینه اثربخشی داروها و قیمت گذاری است که این 
امر نیازمند زمانبندی بود و نهایتا در گام اول 2۷ قلم دارو توسط 
شــورای عالی بیمه در دستور کار قرار گرفت و مصوب شد. این 
مصوبه می بایست ابتدا به سازمان برنامه و بودجه فرستاده می شد 
و در نهایت در هیات وزیران هم به تصویب می رسید که مصوبه 
نهایی هنوز به ما ابلاغ نشده است و در مرحله نهایی شدن است.

وی با اشــاره به اینکه این 2۷ قلــم دارو عمدتا داروهای جدید 
دیابت هستند، بیان کرد: سایر اقلام دارویی هم در دست بررسی 
اســت و قرار شده است تا پایان سال جاری کل ۳66 قلم داروی 
ذکر شــده در تعهدات بیمه درآیند و امیدواریم بنابر قول شورای 
عالی بیمه به وزیر بهداشــت، مابقی ۳66 قلم هم به تدریج این 

مرحلــه را طی کننــد تا پرداخت از جیب بیمــاران در این اقلام 
دارویی کاهش یابــد. او درباره داروهای OTC نیز توضیح داد: 
مقرر شــد این داروها مابه التفاوت ارزی نداشته باشند که بر این 
اســاس ارزی هم به آنها اختصاص نیافت. در شروع طرح مقرر 
شده بود این دســته داروها تحت پوشش بیمه ها قرار گیرند که 
این موضوع در شورای عالی بیمه طرح شد که منجر به بازنگری 
شــد و از این موضوع صرف نظر شد. گفتنی است با اجرای طرح 
دارویار از 2۳ تیرماه امســال، مسوولان مکررا از پوشش بیمه ای 
۱۱9 قلم از داروهای پرمصرف OTC )بدون نســخه( به شرط 

ارایه نسخه پزشک در داروخانه ها خبر داده بودند.

مدیرکل بازرســی، ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی درباره روند بازرسی ها از شرکت های تابعه این وزارتخانه، فسادهای محرز شده 
در این شــرکت ها و پرونده های ارسالی به قوه قضائیه گفت: پرونده های متعددی به قوه 
قضائیه ارسال شده اســت که امور حقوقی وزارتخانه در جریان آن هستند. تا جایی که 

مطلعم 6۰ پرونده در جریان رسیدگی قضایی قرار گرفته است.
مهری طالبی دارستانی، درباره روند بازرسی ها از شرکت های تابعه وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی اظهــار کرد: از زمان ورود به وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در دولت 
ســیزدهم، گزارش های متعــددی مبنی بر تخلفاتی که در هولدینگ ها و شــرکت های 

اقتصادی رخ داده بود به دست ما می رسید.
وی افزود: با دستور وزیر وقت، شأن ورود در دبیرخانه هیئت امنای تأمین اجتماعی پیدا 
کردیم و کمیته ای را تحت عنوان کمیته بازرســی دبیرخانه هیئت امنا شکل دادیم که از 

آن طریق به شرکت ها ورود کنیم.
مدیرکل بازرســی، ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی با بیان اینکه تا قبل از این زمان، چیزی مبنی بر بازرســی ادواری یا سرزده از 
شرکت های زیرمجموعه دبیرخانه هیئت امنا وجود نداشت گفت: بازرسان تأمین اجتماعی 
بازرسی و نظارت را انجام و تلاش می کردند خودشان مسائل را به صورت داخلی تا حدی 
حل کنند اما ما احساس کردیم نیازمند یک نظارت بالاسری برای رسیدگی به وضعیت 

شرکت ها از منظر بازرسی هستیم.
طالبی ادامه داد: به همین خاطر یک آیین نامه تدوین و به اجرا گذاشــته شد. تیم های 
تخصصی با توجه به تعدد کارهایی که در شــرکت ها انجام می شود، تشکیل شدند و از 

این تیم های تخصصی برای بازرسی استفاده می کنیم.
وی با اشــاره به اینکه تاکنون به همین شــیوه از 5۰ شــرکت بازرسی کرده ایم اظهار 
کرد: تعدد شــرکت ها و گزارش های مرتبط، به قدری زیاد است که ما نمی توانیم همه را 
بازرسی کنیم. به همین خاطر علاوه بر بازرسی ادواری که سالانه برنامه ریزی می کنیم 
و اینکه بر اســاس فوریت و اولویت در کدام شرکت ها حضور یابیم، اقدام دیگری را در 

دستور کار قرار دادیم.
مدیرکل بازرســی، ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی افزود: بر این اساس از بازرسان زیرمجموعه هولدینگ ها و شرکت ها می خواهیم 
که بندهای مختلف گزارش ارســالی را بررسی و نتیجه را به ما اعلام کنند که درنهایت 
صحت ســنجی انجام و برمبنای آن گزارشی برای وزیر که مسئول دبیرخانه هیئت امنا 

است آماده و یک بسته پیشنهادی هم برای رفع مشکلات شرکت ارائه می شود.

رئیس ســازمان مدیریت بحران کشور با اشاره به این که ۱۳۰ ایستگاه لرزه نگاری در کشور 
احداث شده است، گفت: باید ۱۴۰۰ ایستگاه لرزه نگاری در کشور داشته باشیم.

محمدحســن نامی در آیین بهره برداری از دستاوردهای ســازمان پیشگیری و مدیریت 
بحران استان تهران گفت: مدت ها بود در سال های گذشته شاهد افتتاح طرح های زیربنایی 
در حوزه ایمنی نبوده ایم و چیز قابل مشــاهده ای ندیدیم. بــا ورود و آغاز به کار مدیریت 
شهری جدید خوشبختانه شاهد افتتاح طرح های بزرگ و زیربنایی هستیم. این یعنی تلاش 
خوبی برای ایمنی و آرامش شهروندان شکل گرفته است. وی ادامه داد: درحال حاضر 56 
مورد سانحه طبیعی در دنیا وجود دارد که برخی از آنها در برخی کشورها رخ می دهد اما ما 
شــاهد هستیم هر 56 مورد از جمله خشکسالی، سرمازدگی، ریزگرد، سیلاب و طوفان در 
کشور ما رخ می دهد. نامی با تاکید بر اینکه زمین لرزه می تواند بلا نباشد ادامه داد: ظرف 
22۰ سال گذشته شش زلزله بالای هفت ریشتر را شاهد بوده ایم که آخرین زلزله به قدرت 
۷.6 ریشــتر بود که به عنوان یکی از بلایای بسیار خطرناک از آن یاد شده است.  در کنار 
آن در تهران گسل شهرری به عنوان خطرناک ترین گسل به همراه مشاء فعال هستند که 
هر یک می توانند مخاطرات جدی را ایجاد کنند. اما با این وجود  اگر پیش بینی های لازم 
را انجام دهیم و در حوزه هایی همچون مصالح ساختمانی ، به گونه ای تدبیر کنیم تا هشت 
ریشتر مقاومت داشته باشند می توانیم بگوییم زلزله دیگر بلا نیست.رئیس سازمان مدیریت 
بحران کشور تاکید کرد: باید سازه ها را به گونه ای طراحی کنیم که تا هشت ریشتر مقاوم 
باشند البته  شهرداری نیز خوشبختانه در این زمینه نظارت ها را آغاز کرده و حساسیت قابل 

تقدیری را نشان داده است.

رایزنی برای حل مشکل ۲۰۰ مدرسه 
قلع و قمعی کشور

مخالفت زاکانی با انتشار لیست 
ساختمان های ناایمن

منتفی شدن پوشش بیمه ای داروهای 
پرمصرف بدون نسخه

۶۰ پرونده فساد شرکتهای اقتصادی 
وزارت رفاه در حال رسیدگی قضایی

 وجود ۱۳۰ ایستگاه لرزه نگاری 
در کشور، نیاز کشور ۱۴۰۰ ایستگاه

معاون بیمه و خدمات سلامت سازمان بیمه سلامت مطرح کرد: ساختمان های بالای ۶ طبقه شناسنامه دار می شوند؛
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